
SODININKŲ BENDRIJOS ,,DRAUGYSTĖ‘‘ PAKARTOTINIO EILINIO 

NARIŲ SUSIRINKIMO  
 

PROTOKOLAS 
2024-03-28 

Jonava 

 

 

Sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ (toliau – Bendrija) pakartotinis eilinis narių susirinkimas 

vyko 2024 m. kovo 28 d. nuo 18:00 val. iki 19:45 val. Jonavos rajono savivaldybės administracijos 

didžiojoje salėje (Žeimių g. 13 , Jonava II a.). 

 

Susirinkimo pirmininkas: Bendrijos valdybos pirmininkas Ramūnas Patapavičius. 

Susirinkimo sekretorė: Bendrijos valdybos narė Renata Sorakienė. 

 

Bendrijoje viso yra 624 nariai. 

 

Susirinkime dalyvavo 62 (šešiasdešimt du) Bendrijos nariai, 3 (trys) juos atstovaujantys įgalioti 

asmenys (dalyvių sąrašas pridedamas, 9 lapai) ir 2 (du) laisvi klausytojai. Iš 65 (šešiasdešimt 

penkerių) narių ir įgaliotų asmenų 3 (trys) Bendrijos nariai į susirinkimą atvyko kiek pavėlavę, tai: 

1. A. J., kuri prisijungė nuo darbotvarkės klausimo Nr. 2 svarstymo. 

2. V. G.  -  nuo darbotvarkės klausimo Nr. 4 svarstymo. 

3. A. Š. – nuo darbotvarkės klausimo Nr. 9 svarstymo. 

 

Taipogi pradedant aptarinėti darbotvarkės klausimą Nr. 5, prisijungė du laisvi klausytojai R. T. 

ir L. T. 

 

L. D.  ir A. G. paliko susirinkimą pradėjus svarstyti 12 klausimą. 

 

SUSIRINKIMO DARBOTVARKĖ: 

 

1. Susirinkimo pirmininko, sekretoriaus ir balsų skaičiavimo komisijos rinkimas.  

2. Išvykusių iš S/B „Draugystė“ narių atleidimas (mirusiųjų išbraukimas). Pranešėja J. 

Ūmantienė. 

3. Naujų narių į S/B „Draugystė“  priėmimas. Pranešėja J. Ūmantienė. 

4. S/B „Draugystė“ revizijos komisijos ataskaita už 2023 m. Pranešėjas revizijos komisijos 

pirmininkė A. Kubiliūnienė. 

5. S/B „Draugystė“ valdybos darbo ataskaita už 2023 m. Pranešėjas R. Patapavičius. 

6. Dėl S/B „Draugystė“ įstojimo į Kauno Susivienijimo ,,Sodai“ narius. Pranešėjas R. 

Patapavičius. 

7. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas dėl S/B „Draugystė“ įstojimo į Kauno 

Susivienijimo ,,Sodai“ narius. 

8. Dėl S/B „Draugystė“ iš narių ir kitų asmenų renkamų mokesčių detalizavimo, 

peržiūrėjimo ir patvirtinimo. Pranešėjas R. Patapavičius. 

9. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas dėl iš narių ir kitų asmenų renkamų 

mokesčių patvirtinimo. 

10. Dėl S/B „Draugystė“ pajamų ir išlaidų sąmatos už 2024 metus. Pranešėjas R. 

Patapavičius. 

11. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už pajamų ir išlaidų sąmatos 2024 metams 

patvirtinimą. 

12. Dėl S/B „Draugystė“ vandens siurblinės Krantinės g. 1A pastato statybos – renovacijos 

poreikio. Pranešėjas R. Patapavičius. 
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13. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už vandens siurblinės Krantinės g. 1A 

pastato statybą – renovaciją. 

14. Dėl laistymo sezono pradžios nuo 2024 m. gegužės 02 d. patvirtinimo. Pranešėjas R. 

Patapavičius. 

15. Dėl S/B „Draugystė“ gatvių (kelių), atitinkančių LR sodininkų bendrijos įstatymo 6 str. 

2 ir 4 dalis, perdavimo Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn, balsuojant už kiekvieną gatvę 

atskirai Pranešėja J. Ūmantienė. 

15.1. Paupio g. nuo Pienių g. ir Ramunių g. sankirtos iki Krantinės g.; 

15.2. Kaimynų g. 1, 3, 5, 7, 9, 11, 13 nuo Paupio g. iki Naujakurių g.; 

15.3. Kaimynų g. 2, 4, 6, 8, 10, 12, 14, 16 nuo Naujakurių g. iki Pienių g.; 

15.4. Atkarpa nuo Naujakurių g. 14, 16, 18, 20 iki Pienių g.; 

15.5. Atkarpa nuo Naujakurių g. 48, 50, 52, 54A, 54, 56, 58, 60 iki Pienių g.; 

15.6. Atkarpa nuo Naujakurių g. 34, 36, 38, 40, 42, 44, 46 iki Pienių g.; 

15.7. Ramunių g. (visa); 

15.8. Žvejų g. (visa). 

16. Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios gatvės (kelio) - Krantinės g. (visos) kadastrinių 

matavimų atlikimo. Pranešėjas R. Patapavičius. 

17. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios 

gatvės (kelio) - Krantinės g. (visos)  kadastrinių matavimų atlikimą.  

18. Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios gatvės (kelio) - Krantinės g. (visos)  

įregistravimo VĮ Registrų centre. Pranešėjas R. Patapavičius. 

19. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios 

gatvės (kelio) - Krantinės g. (visos)  įregistravimą VĮ Registrų centre.  

20. Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios gatvės (kelio) - Krantinės g. (visos) perdavimo 

Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn. Pranešėjas R. Patapavičius. 

21. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ esančios gatvės 

(kelio) - Krantinės g. (visos) perdavimą Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn. 

22. Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki 

Ramunių g. 27) kadastrinių matavimų atlikimo. Pranešėjas R. Patapavičius. 

23. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios 

Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) kadastrinių matavimų atlikimą. 

24. Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki 

Ramunių g. 27) įregistravimo VĮ Registrų centre. Pranešėjas R. Patapavičius. 

25. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios 

Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) įregistravimą VĮ Registrų centre. 

26. Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki 

Ramunių g. 27)  perdavimo Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn. Pranešėjas R. Patapavičius. 

27. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios 

Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27)  perdavimą Jonavos rajono 

savivaldybės nuosavybėn. 

28. Dėl S/B „Draugystė“ kelio ženklų, kamerų, sferinių veidrodžių, greičio ribojimo 

priemonių ir pan. įrengimo bendrijos teritorijoje. Pranešėja J. Ūmantienė. 

29. S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už kelio ženklų, kamerų, sferinių 

veidrodžių, greičio ribojimo priemonių ir pan. įrengimą bendrijos teritorijoje.  

30. Dėl S/B „Draugystė“ vidaus tvarkos taisyklių naujos redakcijos pristatymo ir 

patvirtinimo. Pranešėja R. Sorakienė. 

31. Dėl S/B „Draugystė“ Revizijos komisijos darbo reglamento pristatymo ir patvirtinimo. 

Pranešėja R. Sorakienė. 

32. Dėl S/B „Draugystė“ atnaujinto BNO (bendro naudojimo objektų) aprašo pristatymo ir 

patvirtinimo. Pranešėja R. Sorakienė. 
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33. Dėl S/B „Draugystė“ narių ir kitų asmenų prašymo priimti į bendriją, prašymo – 

pranešimo, prašymo išstoti iš narių, asmens duomenų pateikimo sutikimo formų patikslinimų bei 

naujų redakcijų pristatymo ir jų patvirtinimo. Pranešėja R. Sorakienė. 

34. Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje žaliųjų atliekų tvarkymo ir surinkimo. Pranešėjas R. 

Patapavičius. 

35. Kiti einamieji klausimai. 

 

1. SVARSTYTA: Susirinkimo pirmininko ir sekretoriaus rinkimas. 

Susirinkimo dalyviai pasiūlė susirinkimo pirmininku išrinkti Bendrijos valdybos pirmininką 

Ramūną Patapavičių, susirinkimo sekretoriumi – valdybos narę Renatą Sorakienę bei balsuoti už abu 

kandidatus vienu metu „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ jei nėra kitų pasiūlymų.  

Kitų pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 62. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta susirinkimo pirmininku patvirtinti – Ramūną Patapavičių. 

Susirinkimo sekretore – Renatą Sorakienę. 

 

Balsų skaičiavimo komisijai susirinkimo pirmininkas bei sekretorė pasiūlė išrinkti Bendrijos 

revizijos komisijos pirmininkę Aušrą Kubiliūnienę ir Bendrijos valdybos narę Janiną Ūmantienę, 

balsuojant už abi kandidates vienu metu „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ jei nėra kitų pasiūlymų. 

Kitų pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 62. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta susirinkimo balsų skaičiavimo komisijos narėmis išrinkti – 

Aušrą Kubiliūnienę ir Janiną Ūmantienę. 

 

PASTABA:  Susirinkimo pirmininkas, Ramūnas Patapavičius, S/B ,,Draugystė“ narius 

supažindino, kad susirinkimas šį kartą bus įskaitomas kaip įvykęs dalyvaujant 59 Bendrijos nariams 

bei 3 juos atstovaujantiems įgaliotiems asmenims. Priminė, kad susirinkime balsavimo teisę turi tik 

nariai arba jų įgalioti asmenys, skiriant po vieną savo balsą atitinkamu klausimu. 

Neiškilus papildomiems klausimams ar neatsiradus siūlymams dėl šios dienos susirinkimo 

darbotvarkės, paragino balsuoti „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ dėl jos patvirtinimo ir tęsti 

susirinkimą.  

Vienas iš narių pasiūlė ištaisyti 22 – 27 darbotvarkės klausymuose įsivėlusią techninę klaidą. 

Juose nurodyta ,,..esančios Paupio g. gatvės (kelio)..“. Žodį ,,gatvės“ reiktų naikinti. Kitų klausimų 

ar pasiūlymu nebuvo. 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė atsakė, kad ši klaida bus pataisyta 

prieš pasirašant ir viešinant protokolą 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 62. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta patvirtinti pakartotinio narių susirinkimo darbotvarkę 

ištaisant 22 – 27 darbotvarkės klausimuose įsivėlusią techninę klaidą. 

 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, supažindino su susirinkimo eigos 

taisyklėmis: pirmiausiai pasisako pranešėjai, kurių klausantis prašoma nepertraukinėti, o iškilusius 

klausimus užduoti po pranešėjų pasisakymų prieš tai pakeliant ranką. 

 

2. SVARSTYTA: Išvykusių iš S/B „Draugystė“ narių atleidimas (mirusiųjų 

išbraukimas). 

PASTABA:  A. J. prisijungė pavėlavusi.  

Pranešėja, Bendrijos valdybos narė J. Ūmantienė, susirinkusiems pristatė asmenų išbraukiamų 

iš Bendrijos narių sąrašą, kurie 2023-01-01/2024-03-18 laikotarpiu Bendrijos valdybai pateikė 

prašymus ir/ar žinomi kaip mirę nariai. Šis sąrašas susideda iš 37 asmenų vardų, pavardžių bei sklypų 

adresų (sąrašas pridedamas, 1 lapas).  2 iš šių narių pasilieka Bendrijoje kitais asmenimis. 



4 

 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, atkreipė susirinkusiųjų dėmesį, 

kad asmuo parašęs prašymą išbraukti iš narių, bet nepardavęs sklypo, vadovaujantis Lietuvos 

Respublikos sodininkų bendrijos įstatymu tampa kitu asmeniu, neturinčiu balso teisės Bendrijos narių 

susirinkime, tačiau privalančiu mokėti Bendrijos susirinkime patvirtintus mokesčius bei įnašus, 

laikytis Bendrijos patvirtintų įstatų, vidaus tvarkos taisyklių ir kitos dokumentacijos nuostatų. 

Neturint klausimų ar siūlymų paragino balsuoti už 35 sąrašo asmenis bei 2 tapusius kitais asmenimis 

vienu metu „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta išbraukti iš sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ narių 2023-01-

01/2024-03-18 laikotarpiu pateikusius prašymus ir/ar mirusius asmenis, t. y. 35 sąrašo asmenis bei 

2 tapusius kitais asmenimis. 

 

3. SVARSTYTA: Naujų narių į S/B „Draugystė“  priėmimas. 

Pranešėja, Bendrijos valdybos narė J. Ūmantienė, susirinkusiems pristatė asmenų 2023-01-

01/2024-03-18 laikotarpiu Bendrijos valdybai pateikusių prašymus įstoti į narius sąrašą, susidedantį 

iš 35 asmenų vardų, pavardžių bei sklypų adresų (sąrašas pridedamas, 1 lapas). Neturint klausimų ar 

siūlymų paragino balsuoti už visą sąrašą vienu metu „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta priimti visus 35 asmenis į sodininkų bendriją ,,Draugystė“, 

kurie 2023-01-01/2024-03-18 laikotarpiu Bendrijos valdybai pateikė prašymus. 

 

4. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ revizijos komisijos ataskaita už 2023 m. Pranešėjas 

revizijos komisijos pirmininkė. 

PASTABA:  V. G.  į susirinkimą atvyko kiek pavėlavusi.  

Pranešėja, Bendrijos revizijos komisijos pirmininkė A. Kubiliūnienė, susirinkusiems pristatė 

Bendrijos ūkinės – finansinės veiklos patikrinimo revizijos aktą (ataskaitą) už 2023 m. (pridedama, 4 

lapai), kurią pasirašė revizijos komisijos nariai.  

Patikrinimas, kurio metu dalyvavo Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius pradėtas 

2024-02-22 ir baigtas 2024-02-22. 

Bendrijos revizijos komisijos pirmininkė patvirtino, kad Bendrijos buhalterinė apskaita vedama 

vadovaujantis LR buhalterinės apskaitos įstatymu, Lietuvos Respublikos finansų ministro 2004 m. 

lapkričio 22 d.  įsakymu Nr. 1K-372, bendraisiais apskaitos principais ir galiojančių teisės aktų 

nuostatomis. 

Pažeidimų neaptikta. 

Bendrijos ūkinės – finansinės veiklos patikrinimo revizijos akte (ataskaitoje) pasiūlyta nustatyti 

900,00 (devynių šimtų) eurų ribą, nuo kurios nupirktas materialus turtas bus apskaitomas kaip 

ilgalaikis Bendrijos turtas. Baigdama savo pranešimą pasiūlė balsuoti „prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“, kad sodininkų bendrijos ,,Draugystė“  ūkinės – finansinės veiklos patikrinimo revizijos aktas 

(ataskaita) už 2023 m. būtų patvirtinta, jei nėra klausimų ar pastabų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 64. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta patvirtinti sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ ūkinės – 

finansinės veiklos patikrinimo revizijos aktą (ataskaitą) už 2023 m. bei nustatyti 900,00 (devynių 

šimtų) eurų ribą, nuo kurios nupirktas materialus turtas bus apskaitomas kaip ilgalaikis Bendrijos 

turtas. 

 

5. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ valdybos darbo ataskaita už 2023 m. 

PASTABA:  R. T. ir L. T. į Bendrijos susirinkimą prisijungė pavėlavę kaip laisvi klausytojai. 

Pranešėjas,  Bendrijos valdybos narys R. Patapavičius, susirinkimo dalyviams pristatė 

sodininkų bendrijos ,,Draugystė“  valdybos darbo (veiklos) ataskaitą už 2023 m. (pridedama, 5 lapai) 



5 

 

atkreipdamas susirinkusiųjų dėmesį, kad naujai išrinkta Bendrijos valdyba veiklą vykdo nuo jos 

išrinkimo pernai vykusiame pakartotiniame Bendrijos narių susirinkime dienos, t. y. nuo 2023-03-

27. 

Ataskaitoje buvo pristatyta naujos Bendrijos valdybos veiklos pradžia bei su kokiomis 

problemomis jai teko susidurti siekiant pagerinti Bendrijos sunkią finansinę būklę. Priminė kokia 

situacija yra pirmojoje siurblinėje Krantinės g. 1A, Jonava bei kaip svarbu atlikti jos 

statybos/renovavimo darbus pagal parengtą projektą, siekiant užkirsti kelią nelaimingiems 

atsitikimams bei norint pagerinti jos eksploatavimą. Apžvelgė gatvių (kelių) perdavimo Jonavos 

rajono savivaldybei procesą bei aptarė pastoviai sodininkams aktualų klausimą – gatvių ir kelių 

remonto darbus. Supažindino kokie buvo teikti raštai ir prašymai atsakingoms institucijoms bei kokie 

gauti į juos atsakymai. Užsiminė apie susitikimą su Kauno sodininkų susivienijimo ,,Sodai“ 

pirmininku R. Šeštakausku sprendžiant įstojimo į susivienijimą eigos klausimus. Pristatė kitus 

nuveiktus darbus bei iškeltus aktualius klausimus. 

Vyksta diskusija dėl pateiktos Bendrijos valdybos veiklos ataskaitos už 2023 m., tačiau 

papildomi klausimai ar pastabos išreikšta nebuvo. Jiems ne esant, pranešėjas pasiūlė balsuoti „prieš“, 

,,susilaikant“ arba ,,už“, kad sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ valdybos darbo (veiklos)  ataskaita už 

2023 m. būtų patvirtinta. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 1, ,,už“ – 63. Daugumos pritarta ,,už“. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta patvirtinti sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ valdybos darbo 

(veiklos) ataskaitą už 2023 m. 

 

6. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ įstojimo į Kauno Susivienijimo ,,Sodai“ narius. 

Pranešėjas susirinkimo pirmininkas, Bendrijos valdybos narys R. Patapavičius, susirinkusiems 

papasakojo apie susitikimą su Kauno sodininkų susivienijimo ,,Sodai“ pirmininku R. Š., jo išsakytus 

pastebėjimus bei pasiūlymus Bendrijos atžvilgiu, ateities įžvalgas ir teikiamą naudą kuomet bendrijos 

yra tapę susivienijimo narėmis. Narystės atveju bendrijoms suteikiamos konsultacijos, pateikiama 

aktuali informacija susijusi su sodininkų bendrijos veikla bei padedama teisminiuose procesuose (jei 

tokie iškiltų). Bendrijai norint tapti susivienijimo nare yra numatytas 1,00 (vieno) euro metinis 

mokestis sodininkui, t. y. Bendrijos nariui ir kitam asmeniui. 

Vyksta diskusija dėl pateikto pasiūlymo. Vienas iš narių pasisakė, kad jam teko girdėti apie šį 

susivienijimą ir nieko gero negalėtų pasakyti dėl ko vertėtų į jį įstoti. Susirinkimo pirmininkui 

paprašius argumentuoti arba pateikti konkrečius įrodymus, dalyvis pasisakymą nutraukė. 

Tęsdamas pasisakymą, pranešėjas paaiškino, kad jei mūsų kaip Bendrijos poreikiai nebus 

tenkinami, mes bet kada galėsime nutraukti narystę. 

 

7. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas dėl S/B „Draugystė“ 

įstojimo į Kauno Susivienijimo ,,Sodai“ narius. 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, paklausė ar dar kas nors turi 

klausimų ir pasiūlymų dėl svarstomo klausimo. Jiems ne esant, paprašė susirinkusius balsuoti „prieš“, 

,,susilaikant“ arba ,,už“ sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ įstojimą į Kauno susivienijimo ,,Sodai“ 

narius, nes toks balsavimas būtinas vadovaujantis LR Sodininkų bendrijų įstatymo nuostatomis. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 4,  ,,susilaikė“ – 4, ,,už“ – 56. Daugumos pritarta ,,už“. 

NUTARTA: daugumos pritarimu sodininkų bendrija ,,Draugystė“ įstos į Kauno susivienijimo 

,,Sodai“ narius. 

 

8. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ iš narių ir kitų asmenų renkamų mokesčių 

detalizavimo, peržiūrėjimo ir patvirtinimo. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, susirinkusiems dalyviams priminė 

2023-03-27 pakartotinio narių susirinkimo metu patvirtintus įmokų bei mokesčių dydžius už 2023 m. 

Po pateiktos revizijos komisijos ataskaitos apie per 2023 m. patirtas Bendrijos ūkinės veiklos 

išlaidas bei gautas pajamas, pranešėjas pasiūlė peržiūrėti ir pasitvirtinti įmokas už 2024 m.: 

1. Nario ir kito asmens mokestį (Bendrijos administravimui); 
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2. Tikslinį mokestį (įnašą), kuris mokamas nario ir kito asmens už arą bei panaudojamas 

bendrojo naudojimo objektams sukurti ir jų būklei gerinti; 

3. Mokestį už tiekiamą vandenį. 

PASTABA:  A. Š. į Bendrijos susirinkimą atvyko kiek pavėlavęs. 

Tęsdamas pranešimą akcentavo, kad pernai Bendrijos narių susirinkime buvo patvirtintas 25,00  

(dvidešimt penkių) eurų dydžio nario ir kito asmens mokestis. Peržvelgus 2024 metų galimas patirti 

išlaidas jis turėtų būti apie 28,62 (dvidešimt aštuonis eurus 62 ct.) atsižvelgiant į pakilusį minimalų 

atlyginimą bei prekių ir paslaugų kainas, nes ankstesnis mokestis tapo deficitiniu, t. y. nepakankamu. 

Į šią sumą įsiskaičiuotų ir Bendrijos narių susirinkimo sprendimu stojimo į Kauno susivienijimą 

,,Sodai“ numatyta  1,00 (vieno) euro įmoka sodininkui. Todėl 2024 metams tikslinga padidinti 

mokestį iki 28,62 (dvidešimt aštuonių eurus 62 ct.) eurų. 

Vyksta diskusijos, konkretūs klausimai ar pastabos išreikšti nebuvo išskyrus tai, kad visur 

mokesčiai kyla kasmet. Keletas susirinkusiųjų pasiūlė padidinti minėtą mokestį suapvalinat iki 30,00 

(trisdešimties) eurų.  

Pratęsdamas Bendrijos mokesčių klausimą, pranešėjas pasiūlė apsvarstyti ir tikslinio mokesčio 

(įnašo) dydį, kuris mokamas nario ir kito asmens už arą, surinktas lėšas panaudojant bendrojo 

naudojimo objektams sukurti ir jų būklei gerinti. Iki šio susirinkimo dienos jis siekė 3,00 (tris) eurus 

už arą. Ši įmoka buvo neperskaičiuojama nuo 2007 metų (tuomet ji siekė 10,00 litų, kas konvertavus 

sudarė 2,89 euro). Įmoka buvo peržiūrėta ir suapvalinta simboliškai 2023-03-27 Bendrijos narių 

pakartotiniame susirinkime, t. y. simboliškai padidinta iki 3,00 (trijų) eurų už arą. Pažymėtina, kad 

suma surenkama nuo tikslinio įnašo nesiekia 50 proc. lėšų skiriamų Bendrijos gatvių (kelių) remontui.  

Dėl šios priežasties tikslinga peržiūrėti ir padidinti tikslinio įnašo mokestį. 

 Vyksta diskusijos, konkretūs klausimai ar pastabos išreikšti nebuvo. Keletas susirinkusiųjų 

pasiūlė padidinti minėtą mokestį bent 1,00 (vienu) euru. 

Paskiausias sąraše renkamas aptariamas Bendrijos mokestis – vandens tiekimo, kuris pernai 

metų susirinkime buvo padidintas iki 26,00 (dvidešimt šešių) eurų. Paskaičiavus remonto bei 

samdomo laistymo sezono metu specialisto išlaidas patirtas per pernai metus, Bendrija mokestį galėtų 

kiek sumažinti, pvz. iki 22,22 (dvidešimt dviejų eurų 22 ct) eurų. Nežinia kokie darbai ar iššūkiai gali 

laukti pradėjus šių metų laistymo sezoną, dėl vamzdynų bei siurblinių stovio arba žvelgiant į 

pageidaujamus atnaujinimus. Atsižvelgiant į tai, vandens tiekimo mokestį už 2024 metus pranešėjas 

pasiūlė palikti tą patį, t. y. 26,00 (dvidešimt šešių) eurų dydžio. Galimas susikaupęs skirtumas būtų 

būti panaudojamas pirmosios siurblinės ar vamzdynų atnaujinimo darbams. Per metus suma galėtų 

siekti apie 1360,00 (vieną tūkstantį šešiasdešimt) eurų. 

Vyksta diskusijos, konkretūs klausimai ar pastabos išreikšti nebuvo. Keletas susirinkusiųjų 

pasiūlė palikti minėtą mokestį tokį patį, o susikaupus perteklinėms lėšoms, jas panaudoti siurblinių 

ar vamzdynų atnaujinimo darbams. 

PASTABA: susirinkimo sekretorė paminėjo, kad visi mokesčiai ir įnašai neišvengiamai bus 

peržiūrimi kasmet, atsižvelgiant į Bendrijos pajamas bei išlaidas. 

 

9. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas dėl iš narių ir kitų 

asmenų renkamų mokesčių patvirtinimo. 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė po pristatytų renkamų 

mokesčių (įnašų) bei jų peržiūros, balsuoti už kiekvieną mokestį (įnašą) atskirai „prieš“, ,,susilaikant“ 

arba ,,už“ jei kitų klausimų ar pasiūlymų nebebus. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

1.  Už sodininkų Bendrijos nario ir kito asmens mokesčio Bendrijos administravimui 

padidinimą iki 30,00 (trisdešimties) eurų 2024 metams balsuojant „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 1,  ,,susilaikė“ – 2, ,,už“ – 62. Daugumos pritarta ,,už“. 

NUTARTA: patvirtinti sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ 30,00 (trisdešimties) eurų nario ir 

kito asmens mokestį Bendrijos administravimui už 2024 m. 

2. Už Bendrijos tikslinio mokesčio (pagal LR sodininkų bendrijų įstatymą patikslinamas 

pavadinimas ,,Tikslinis įnašas“), kuris mokamas nario ir kito asmens už arą bei panaudojamas 



7 

 

bendrojo naudojimo objektams sukurti ir jų būklei gerinti, padidinimą iki 4,00 (keturių) eurų už arą 

2024 metams balsuojant „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 31,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 34. Daugumos pritarta ,,už“. 

NUTARTA: patvirtinti sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ tikslinio įnašo, kuris mokamas nario 

ir kito asmens už arą bei panaudojamas bendrojo naudojimo objektams sukurti ir jų būklei gerinti, 

padidinimą iki 4,00 (keturių) eurų už arą 2024 metams. 

3. Už Bendrijos mokesčio vandens tiekimui įkainio nepakėlimą, t. y. paliekant 26,00 

(dvidešimt šešių) eurų kaip ir už 2023 metus, balsuojant „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 65. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta palikti 2023-03-27 sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ 

pakartotinio narių susirinkimo metu patvirtintą 26,00 (dvidešimt šešių) eurų mokestį už vandens 

tiekimą 2024 metams. 

PASTABA: pridedama patvirtinti mokesčiai (įnašai) bei jų detalizavimas (pridedama, 4 lapai). 

 

10. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ pajamų ir išlaidų sąmatos už 2024 metus. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, pristatė preliminarios Bendrijos 

pajamų ir išlaidų sąmatos 2024 metams versiją (pridedama, 4 lapai), atsižvelgiant į galimus paslaugų 

bei prekių kainų pokyčius, narių ir kitų asmenų patvirtintų mokesčių bei įnašų mokumą, skolininkų 

atskaitingumą ir kt. Įvertinus įvairias galimas versijas (labiausiai sietinas su surenkamais mokesčiais) 

buvo atrinkta labiausiai tikėtina Bendrijos pajamų ir išlaidų 2024 metams ataskaita bei pateikta 

susirikinimo narių tvirtinimui.  

Apibendrinant 2024 metams pakėlus nario ir kito asmens mokestį skirtą Bendrijos 

administravimui iki 30,00 (trisdešimt) eurų, tikslinę įmoką (įnašą) iki 4,00 (keturių) eurų už arą, 

palikus pernai Bendrijos narių 2023-03-27 pakartotiniame narių susirinkime patvirtintą mokestį už 

vandens teikimą, t. y. 26,00 (dvidešimt šešių) eurus, gavus likusią paramos iš savivaldybės sumą 

5410,00 (penki tūkstančiai keturi šimtai dešimt) eurų, susigrąžinus dalį likusios skolas apie 1000,00 

(vieną tūkstantį) eurų ir pridėjus 5365,00 (penkių tūkstančių trijų šimtų šešiasdešimt penkių) eurų 

likutį banko sąskaitoje š. m. kovo mėn. bei kitas numatomas pajamas, jos turėtų sudaryti apie 

56843,80 (penkiasdešimt šešis tūkstančius aštuonis šimtus keturiasdešimt tris eurus 80 ct.) eurų per 

2024 metus. 

Įvertinus Bendrijos įstojimą į Kauno susivienijimo ,,Sodai“ narius bei kitas preliminariai 

numatytas išlaidas, 2024 m. būtų patirta apie 42647,20 (keturiasdešimt du tūkstančiai šeši šimtai 

keturiasdešimt septyni eurai 20 ct.) eurai išlaidų. Sutaupytas nuo pajamų ir išlaidų lėšas, įvertinant 

galimą  likutį nuo patvirtinto vandens tiekimo mokesčio, Bendrija galėtų skirti pirmosios siurblinės 

Krantinės g. 1A, Jonava statybai/renovacijai (įgyvendinant keliais etapais per kelis metus) pagal 

turimą projektą ir leidimą darbams vykdyti (atsižvelgiant į finansines galimybes). Siurblinės 

statybai/renovacijai prireiktų apie 12000,00 (dvylika tūkstančių) eurų. Jei pridėtume visą sumą iškart 

prie 2024 m., patirtos išlaidos sudarytų apie 54647,20 (penkiasdešimt keturi tūkstančiai šeši šimtai 

keturiasdešimt septyni eurai 20 ct.) eurus. Sukauptas skirtumas būtų apie 2196,60 (du tūkstančiai 

šimtas devynias šeši eurai 60 ct.) eurų. Suma būtų didesnė jei sulauktume Jonavos rajono 

savivaldybės galimos paramos sodininkams bendrojo naudojimo objektų atnaujinimui, kuri praeitais 

metais beveik visa buvo skiriama kelių tvarkymui. O pavykus perduoti 15 darbotvarkės klausime 

išvardintas gatves, mūsų išlaidos kelių remontui būtų ženkliai mažesnės. 

 

11. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už pajamų ir išlaidų 

sąmatos 2024 metams patvirtinimą. 

Susirinkimo sekretorė, valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti „prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“, kad Bendrijos pajamų ir išlaidų sąmata 2024 metams būtų patvirtinta narių susirinkime, jei 

niekas neturite klausimų ar pastabų, apsisprendus vertinant pajamų III lentelės (56843,80  eurų) bei 

išlaidų II lentelės (53235,00  eurų) skaičiavimus (esant palankiai finansinei situacijai).  

Vyksta diskusijos, konkretūs klausimai ar pastabos išreikšti nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 1,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 64. Pritarta balsuojant ,,už“ daugumai. 
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NUTARTA: daugumos balsavimu nutarta patvirtinti sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ pajamų 

ir išlaidų sąmata 2024 metams vertinant  pajamų III lentelės (56843,80  eurų) bei išlaidų II lentelės 

(53235,00  eurų) skaičiavimus (esant palankiai finansinei situacijai). 

 

12. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ vandens siurblinės Krantinės g. 1A pastato 

statybos – renovacijos poreikio. 

PASTABA: L. D. ir A. G. paliko susirinkimą. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos narys R. Patapavičius, susirinkusius dalyvius informavo, kad 

Bendrija iš anksčiau turi parengtą analogišką kaip ir buveinės statybos/renovacijos projektą pirmajai 

siurblinei Krantinės g. 1A, Jonava ir leidimą darbams atlikti. Tokiu būdu būtų bus galima iškelti 

variklius bei siurblius į saugesnes ir sausesnes patalpas, atnaujinti instaliaciją ir pan. Susirinkimo 

pirmininkas priminė, kad apie kritinį ir nesaugų minėtos siurblinės stovį Bendrijos valdyba ir jis yra 

pranešę nariams nebe pirmą kartą. Potvynio metu, patalpa užliejama Neries upės vandeniu iki 40 cm 

aukščio, dėl ko laistymo sezono pabaigai reikia samdyti specialią techniką, kad išmontuotus siurblius 

bei variklius iškeltų į sausesnes ir saugesnes patalpas. 

Pritarus siurblinės renovacijos darbai galėtų būti atliekami keliais etapais: 

1. Pastatant antstatą, sumontuojant duris ir langus; 

2. Perkeliant įrangą ir visą instaliaciją į antstatą. 

Minėtiems siurblinės statybos/renovavimo darbams prireiktų apie 12000,00 (dvylika 

tūkstančių) eurų. Suma būtų mažesnė jei gautume Jonavos rajono savivaldybės galimą paramą 

sodininkams bendrojo naudojimo objektų atnaujinimui. Kaip jau minėjau prieš tai, dalį patvirtinto 

tiekiamo vandens mokesčio lėšų, esant palankioms rinkos kainoms bei neviršijant išlaidų siurblinių 

ir vamzdynų priežiūrai, būtų galima panaudoti pirmosios siurblinės statybai/renovacijai. 

Vyksta diskusijos dėl siurblinių renovavimo poreikio. Vienas iš dalyvių užklausė ar išduotas 

leidimas statybos darbams dar nepasibaigęs. 

Pranešėjas atsakė, kad dėl leidimo galiojimo termino pasitikslins. 

 

13. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už vandens 

siurblinės Krantinės g. 1A pastato statybą – renovaciją. 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti „prieš“, 

,,susilaikant“ arba ,,už“, kad Bendrijos pirmoji siurblinė Krantinės g. 1A, Jonava būtų renovuota esant 

palankiai finansinei situacijai ir neviršijant numatytų išlaidų siurblinių bei vamzdynų priežiūra, jei 

kitų klausimų ar pasiūlymų nebus.  

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 3,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 60. Pritarta balsuojant ,,už“ daugumai. 

NUTARTA: daugumos balsavimu nutarta, kad Bendrijos pirmoji siurblinė Krantinės g. 1A, 

Jonava būtų renovuota esant palankiai finansinei situacijai ir neviršijant numatytų išlaidų siurblinių 

bei vamzdynų priežiūrai. 

 

14. SVARSTYTA: Dėl laistymo sezono pradžios nuo 2024 m. gegužės 02 d. patvirtinimo.  

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, pranešė, kad įvertinus galimus 

vandens tiekimo bei vamzdyno priežiūros Bendrijoje paslaugų tiekėjus, šiais metais ketinama 

sudaryti su A. Nemira jam sutikus. Susitarta palikti mėnesinį mokestį 900,00 (devyni šimtai) eurų bei 

sumokant tokius pačius įkainius už papildomai atliekamus avarijų likvidavimo (10 eurų už atvykimą) 

ir suvirinimo (15 eurų už val.) darbus, už sunaudotas medžiagas apmokant pagal pateiktas sąskaitas 

– faktūras. Atlikti darbai bus fiksuojami priėmimo – perdavimo aktais. Sutartis bus sudaroma gegužės 

– rugsėjo mėnesiams įvertinant, kad reikės atlikti įrangos sumontavimo bei demontavimo darbus. 

Darbams vykstant sklandžiai laistymo sezono pradžia numatoma nuo 2024-05-13. 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti „prieš“, 

,,susilaikant“ arba ,,už“ jei nebus kitų klausimų ar pasiūlymų, kad Bendrijos vandens tiekimo bei 

vamzdyno priežiūros sutartis laistymo sezonui (gegužės – rugsėjo mėn.) būtų sudaryta su A. Nemira, 

paliekant mėnesinį mokestį 900,00 (devyni šimtai) eurų bei sumokant tokius pačius įkainius už 
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papildomai atliekamus avarijų likvidavimo (10 eurų už atvykimą) ir suvirinimo (15 eurų už val.) 

darbus, už sunaudotas medžiagas apmokant pagal pateiktas sąskaitas – faktūras. Paleidimo darbams 

vykstant sklandžiai laistymo sezono pradžia numatoma nuo 2024-05-13. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta, kad Bendrijos vandens tiekimo bei vamzdyno priežiūros 

sutartis laistymo sezonui (gegužės – rugsėjo mėn.) būtų sudaryta su A. Nemira, paliekant mėnesinį 

mokestį 900,00 (devyni šimtai) eurų bei sumokant tokius pačius įkainius už papildomai atliekamus 

avarijų likvidavimo (10 eurų už atvykimą) ir suvirinimo (15 eurų už val.) darbus, už sunaudotas 

medžiagas apmokant pagal pateiktas sąskaitas – faktūras. Paleidimo darbams vykstant sklandžiai 

laistymo sezono pradžia numatoma nuo 2024-05-13. 

 

15. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ gatvių (kelių), atitinkančių LR sodininkų 

bendrijos įstatymo 6 str. 2 ir 4 dalis, perdavimo Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn, 

balsuojant už kiekvieną gatvę atskirai: 

1.  Paupio g. nuo Pienių g. ir Ramunių g. sankirtos iki Krantinės g.; 

2.  Kaimynų g. 1, 3, 5, 7, 9, 11, 13 nuo Paupio g. iki Naujakurių g.; 

3.  Kaimynų g. 2, 4, 6, 8, 10, 12, 14, 16 nuo Naujakurių g. iki Pienių g.; 

4.  Atkarpa nuo Naujakurių g. 14, 16, 18, 20 iki Pienių g.; 

5.  Atkarpa nuo Naujakurių g. 48, 50, 52, 54A, 54, 56, 58, 60 iki Pienių g.; 

6.  Atkarpa nuo Naujakurių g. 34, 36, 38, 40, 42, 44, 46 iki Pienių g.; 

7.  Ramunių g. (visa); 

8.  Žvejų g. (visa). 

Pranešėja, Bendrijos valdybos narė J. Ūmantienė, susirinkusius supažindino, kad su Bendrijos 

pirmininku apžiūrėjo ir išmatavo Bendrijos gatves, kurios galėtų būti perduotos Jonavos rajono 

savivaldybei. Tam tikslui reikėtų apkarpyti ir/ar panaikinti gyvatvores, atkelti tvoras, kurios stovi 

nebe sklypo ribose ir pan. 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti už kiekvieną 

gatvę atskirai „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ jei niekas neturi klausimų ar pasiūlymų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

1. Dėl Paupio g. nuo Pienių g. ir Ramunių g. sankirtos iki Krantinės g. perdavimo Jonavos 

rajono savivaldybei. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta Paupio g. nuo Pienių g. ir Ramunių g. sankirtos iki Krantinės 

g. perduoti Jonavos rajono savivaldybei. 

2. Dėl Kaimynų g. 1, 3, 5, 7, 9, 11, 13 nuo Paupio g. iki Naujakurių g. perdavimo Jonavos 

rajono savivaldybei. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta Kaimynų g. 1, 3, 5, 7, 9, 11, 13 nuo Paupio g. iki Naujakurių 

g.  perduoti Jonavos rajono savivaldybei. 

3. Dėl Kaimynų g. 2, 4, 6, 8, 10, 12, 14, 16 nuo Naujakurių g. iki Pienių g. perdavimo 

Jonavos rajono savivaldybei. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta Kaimynų g. 2, 4, 6, 8, 10, 12, 14, 16 nuo Naujakurių g. iki 

Pienių g.  perduoti Jonavos rajono savivaldybei. 

4. Dėl atkarpos nuo Naujakurių g. 14, 16, 18, 20 iki Pienių g. perdavimo Jonavos rajono 

savivaldybei. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta atkarpą nuo Naujakurių g. 14, 16, 18, 20 iki Pienių g.  perduoti 

Jonavos rajono savivaldybei. 

5. Dėl atkarpos nuo Naujakurių g. 48, 50, 52, 54A, 54, 56, 58, 60 iki Pienių g. perdavimo 

Jonavos rajono savivaldybei. 
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BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta atkarpą nuo Naujakurių g. 48, 50, 52, 54A, 54, 56, 58, 60 iki 

Pienių g. perduoti Jonavos rajono savivaldybei. 

6. Dėl atkarpos nuo Naujakurių g. 34, 36, 38, 40, 42, 44, 46 iki Pienių g. perdavimo Jonavos 

rajono savivaldybei. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta atkarpą nuo Naujakurių g. 34, 36, 38, 40, 42, 44, 46 iki Pienių 

g.   perduoti Jonavos rajono savivaldybei. 

7.  Dėl Ramunių g. (visa) perdavimo Jonavos rajono savivaldybei. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta Ramunių g. (visą) perduoti Jonavos rajono savivaldybei. 

8.  Dėl Žvejų g. (visa) perdavimo Jonavos rajono savivaldybei. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta Žvejų g. (visą) perduoti Jonavos rajono savivaldybei. 

 

PASTABA: Ketinamų perduoti gatvių schema pridedama (1 lapas). 

 

16. SVARSTYTA: Dėl S/B ,,Draugystė“ teritorijoje esančios gatvės (kelio) – Krantinės 

g. (visos) kadastrinių matavimų.  

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, informavo, kad Bendrijos 

teritorijoje esančią Krantinės g. (visą) ketino  sutvarkyti per Jonavos rajono savivaldybės skiriamas 

projektines lėšas. Įgyvendinus projektą būtų sutvarkyta pakrantė, įrengti pėsčiųjų bei dviračių takai, 

apšvietimas ir pan. Kaip be būtų, atvykus ekspertams iš finansavimo lėšas skiriančios agentūros, 

projektinė idėja buvo atmesta kaip ne prioritetinis objektas bei negalintis pretenduoti į lėšų skyrimą, 

kadangi neneša naudos miestui. 

Pasikartosiu nebe pirmą kartą, mūsų Bendrija yra miesto teritorijoje, čia daugiau nei 161 

gyvenamųjų ūkių, žmonės važiuoja į darbus, vaikai eina į mokyklas, tačiau besikreipiant į savivaldą 

dažniausiai atsimušame lyg į sieną. 

Tikintis, kad situacija pasikeis ateityje reikėtų atlikti minėtų gatvės bei atkarpos kadastrinius 

matavimus, įregistruoti VĮ Registrų centre Bendrijos vardu ir vėliau perduoti Jonavos rajono 

savivaldybės nuosavybėn. Tam tikslui reikia Bendrijos narių susirinkimo pritarimo balsavimo būdu. 

 

17. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ 

teritorijoje esančios gatvės (kelio) - Krantinės g. (visos)  kadastrinių matavimų atlikimą. 

Sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti ,,prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“ Krantinės g. (visos) kadastrinių matavimų atlikimą, jei niekas neturi klausimų ar pasiūlymų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta atlikti Krantinės g. (visos) kadastrinius matavimus. 

 

18. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios gatvės (kelio) - Krantinės 

g. (visos) įregistravimo VĮ Registrų centre. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, tęsdamas pasisakymą dėl 

Krantinės g. (visos) sutvarkymo paaiškino, kad po kadastrinių matavimų atlikimo sekantis žingsnis - 

įregistruoti Krantinės g. (visą) VĮ Registrų centre. Tam tikslui vėlgi reikalingas Bendrijos narių 

susirinkimo pritarimas balsavimo būdu. 

 

19. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ 

teritorijoje esančios gatvės (kelio) - Krantinės g. (visos)  įregistravimą VĮ Registrų centre. 

Sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti ,,prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“ Krantinės g. (visos) įregistravimą VĮ Registrų centre, jei niekas neturi klausimų ar pasiūlymų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 
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BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta įregistruoti Krantinės g. (visą) VĮ Registrų centre. 

 

20. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios gatvės (kelio) - Krantinės 

g. (visos) perdavimo Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, supažindino su paskutiniu etapu 

norint įgyvendinti 16 klausime pristatytą idėją, t. y. sutvarkyti Krantinės g. (visą). Po kadastrinių 

matavimo ir įregistravimo VĮ Registrų centre, reiktų ją perduoti Jonavos rajono savivaldybės 

nuosavybei. Tam tikslui turime vėl balsuoti dėl pritarimo. 

 

21. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ 

esančios gatvės (kelio) - Krantinės g. (visos) perdavimą Jonavos rajono savivaldybės 

nuosavybėn. 

Sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti ,,prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“ Krantinės g. (visos) perdavimą Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn, jei niekas neturi 

klausimų ar pasiūlymų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta perduoti Krantinės g. (visą) Jonavos rajono savivaldybės 

nuosavybėn. 

 

22. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos 

(nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) kadastrinių matavimų atlikimo. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, informavo, kad lygiai taip pat per 

Jonavos rajono savivaldybės skiriamas projektines lėšas buvo ketinama sutvarkyti ir Bendrijos 

teritorijoje esančią Paupio g. atkarpą (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27). Atsakymas dėl lėšų 

skyrimo atmetimo pateiktas svarstant 16 klausimą. Dėl minėtos atkarpos turime analogiškai 

prabalsuoti Bendrijos narių susirinkime, kad galėtume atlikti kadastrinius matavimus. 

 

23. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ 

teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) kadastrinių 

matavimų atlikimą. 

Sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti ,,prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“ Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) kadastrinių matavimų atlikimą, 

jei niekas neturi klausimų ar pasiūlymų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta atlikti Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki 

Ramunių g. 27) kadastrinius matavimus. 

 

24. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos 

(nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) įregistravimo VĮ Registrų centre. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, pakartojo, kad taip pat turime 

balsuoti ir dėl Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) įregistravimo Registrų 

centre. 

 

25. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ 

teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) 

įregistravimą VĮ Registrų centre. 

Sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti ,,prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“ Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) įregistravimą VĮ Registrų centre, 

jei niekas neturi klausimų ar pasiūlymų. 
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Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta įregistruoti Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki 

Ramunių g. 27) VĮ Registrų centre. 

 

26. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos 

(nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27)  perdavimo Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, kreipėsi į susirinkusius dėl  

balsavimo, kad Paupio g. (kelio) atkarpa (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) būtų perduota Jonavos 

rajono savivaldybės nuosavybei. 

 

27. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už S/B „Draugystė“ 

teritorijoje esančios Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27)  perdavimą 

Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn. 

Sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti ,,prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“ Paupio g. (kelio) atkarpos (nuo Paupio g. 12 iki Ramunių g. 27) perdavimą Jonavos rajono 

savivaldybės nuosavybėn, jei niekas neturi klausimų ar pasiūlymų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta perduoti Paupio g. (kelio) atkarpą (nuo Paupio g. 12 iki 

Ramunių g. 27) Jonavos rajono savivaldybės nuosavybėn. 

 

28. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ kelio ženklų, kamerų, sferinių veidrodžių, 

greičio ribojimo priemonių ir pan. įrengimo bendrijos teritorijoje.  

Pranešėja, Bendrijos valdybos narė J. Ūmantienė, susirinkimo dalyviams priminė, kad 

Bendrijos valdyba 2023-07-08 kreipėsi į Jonavos rajono savivaldybės merą bei miesto infrastruktūros 

plėtros komiteto primininką su prašymu dėl eismo saugos priemonių gatvėse, vaizdo kamerų atliekų 

surinkimo aikštelėse ir apšvietimo  įrengimo. Rašte buvo prašoma įrengti papildomus greitį 

ribojančius ženklus, vienos krypties eismo bei ,,stovėti draudžiama“ ženklus, sferinius veidrodžius, 

Bendrijos gatvių apšvietimą bei ties įvažiavimais į Bendriją nuo Plento g. apšvietimą, lenteles su 

gatvių išdėstymu ties įvažiavimais į Bendriją nuo Plento g., o atliekų surinkimo aikštelėse pastatyti 

kameras. 

Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius patikslino, kad iš Jonavos rajono savivaldybės  

buvo gautas atsakymas, jog šiais klausimais Bendrija turi pasirūpinti pati ir finansavimas nebus 

skiriamas. Atsižvelgiant į tai, Bendrija turi nuspręsti ar mes nusimatome šių priemonių įsigijimą bei 

jų įrengimą savo lėšomis. 

Vyksta diskusijos. Vienas iš susirinkimo dalyvių uždavė klausimą, kodėl Bendrijos teritorijoje 

vairuotojai nepaiso kelių eismo taisyklių - nesilaiko dešinės rankos taisyklės, nereaguoja į greičio 

ribojimo ženklus. Taip pat kodėl kai kuriuose sklypuose neprižiūrimos gyvatvorės. 

Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius atsakė, kad už kiekvieno Bendrijos nario ar jo 

svečio veiksmus jis atsakyti negali, nes tai yra žmoniškumo ir žmogiškumo faktorius – asmeninė 

žmogaus atsakomybė ir sąžinė. Kaip be būtų turime imtis priemonių ir susirinkime nuspręsti dėl 

minėtos problemos sprendimo. 

 

29. SVARSTYTA: S/B „Draugystė“ susirinkimo narių balsavimas už kelio ženklų, 

kamerų, sferinių veidrodžių, greičio ribojimo priemonių ir pan. įrengimą bendrijos teritorijoje. 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti už greitį 

ribojančių kelio ženklų, vienos krypties eismo bei ,,stovėti draudžiama“ ženklų, sferinių veidrodžių, 

Bendrijos gatvių apšvietimo bei ties įvažiavimais į Bendriją nuo Plento g. apšvietimo, lentelių su 

gatvių išdėstymu ties įvažiavimais į Bendriją nuo Plento g., įrengimą o atliekų surinkimo aikštelėse 

pastatyti kameras „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ jeigu nėra papildomų klausimų ar pasiūlymų..  

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 1, ,,už“ – 62. Pritarta balsuojant ,,už“ daugumai. 
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NUTARTA: daugumos balsavimu nutarta įrengti 17 darbotvarkės klausime numatytas greitį 

ribojančių kelio ženklų, vaizdo kamerų, sferinių veidrodžių, greičio ribojimo priemonių, gatvių 

apšvietimo ir pan. esant palankiai finansinei situacijai. 

 

30. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ vidaus tvarkos taisyklių naujos redakcijos 

pristatymo ir patvirtinimo. 

Pranešėja, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pristatė 2023-03-27 narių susirinkime 

patvirtintų Bendrijos vidaus tvarkos taisyklių (toliau – VTT) patikslinimus bei papildymus 

(pridedama, 17 lapų) susijusius su vandens tiekimu, asmens duomenų sauga, šiukšlių išvežimu ir 

pasirašytomis individualiomis sutartimis, skundų bei pareiškimų nagrinėjimo tvarka, besikreipiančių 

asmenų identifikavimu, atleidimu nuo talkų ar taikomų tikslinių mokesčių, atsiskaitymo ir 

informavimo prievolių išstojant iš narių ar  parduodant sklypą (-us), pranešimo apie narystės pokyčius 

tvarką, atsakomybę ir pareigas, pranešimo terminus, atšaukiamą anksčiau Bendrijos renkamą mokestį 

už šiukšles bei patikslintą tikslinio įnašo pavadinimą. Taip pat supažindino, kad susirinkimo metu 

išreikšti ne esminiai pastebėjimai (techninės klaidos, stiliaus klaidos, patikslinta mintis ir pan.) dėl 

VTT bus pakoreguoti prieš paskelbiant naują redakciją viešai. 

Tęsdama pranešimą pasiūlė balsuoti „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ jei nėra daugiau iškilusių 

klausimų ar pasiūlymų. Informavo, kad naujos redakcijos VTT bus paviešintos Bendrijos Facebook 

socialiniame tinkle, internetinėje svetainėje ir/ar skelbimų lentose, o esant poreikiui bus pateikiamos 

Bendrijos nariams buveinėje susipažinimui. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta patvirtinti naujos redakcijos sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ 

vidaus tvarkos taisykles. 

 

31. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ Revizijos komisijos darbo reglamento 

pristatymo ir patvirtinimo.  

Pranešėja, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pristatė LR sodininkų bendrijos įstatymu 

privalomą Bendrijos revizijos komisijos darbo reglamentą (pridedama, 4 lapai), kuris buvo suderintas 

su Bendrijos Revizijos komisijos nariais. 

Po minėto dokumento pristatymo, pasiūlė balsuoti „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ jei nėra 

daugiau iškilusių klausimų ar pasiūlymų. Informavo, kad Revizijos komisijos darbo reglamentas bus 

paviešintas Bendrijos Facebook socialiniame tinkle, internetinėje svetainėje ir/ar skelbimų lentose, o 

esant poreikiui bus pateikiamos Bendrijos nariams buveinėje susipažinimui. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta patvirtinti sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ revizijos 

komisijos darbo reglamentą. 

 

32. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ atnaujinto BNO (bendro naudojimo objektų) 

aprašo pristatymo ir patvirtinimo. 

Pranešėja, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pristatė 2023-03-27 narių susirinkime 

patvirtinto Bendrijos bendro naudojimo objektų (toliau – BNO) aprašo patikslinimus bei papildymus 

(pridedama, 14 lapų) susijusius su nurašytais BNO, perduotomis Jonavos rajono savivaldybei 

gatvėmis, įsigytu inventoriumi, turtu ir atliktais remonto darbais ar renovacijomis. Taip pat 

supažindino, kad susirinkimo metu išreikšti ne esminiai pastebėjimai (techninės klaidos, stiliaus 

klaidos, patikslinta mintis ir pan.) dėl BNO aprašo bus pakoreguoti prieš paskelbiant naują redakciją 

viešai. 

Tęsdama pristatymą pasiūlė balsuoti „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ jei nėra daugiau kilusių 

klausimų ar pasiūlymų. Informavo, kad naujos redakcijos BNO aprašas bus paviešintas Bendrijos 

Facebook socialiniame tinkle, internetinėje svetainėje ir/ar skelbimų lentose, o esant poreikiui bus 

pateikiamos Bendrijos nariams buveinėje susipažinimui. 
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Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta patvirtinti naujos redakcijos sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ 

BNO aprašą. 

 

33. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ narių ir kitų asmenų prašymo priimti į 

bendriją, prašymo – pranešimo, prašymo išstoti iš narių, asmens duomenų pateikimo sutikimo 

formų patikslinimų bei naujų redakcijų pristatymo ir jų patvirtinimo. 

Pranešėja, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pristatė 2023-03-27 narių susirinkime 

patvirtinto Bendrijos narių ir kitų asmenų prašymo priimti į bendriją, prašymo – pranešimo, naujas 

prašymo išbraukti iš narių ir asmens duomenų pateikimo sutikimo parengtų formų poreikį. Taip pat 

supažindino, kad susirinkimo metu išreikšti ne esminiai pastebėjimai (techninės klaidos, stiliaus 

klaidos, patikslinta mintis ir pan.) bus pakoreguoti prieš paskelbiant naujas redakcijas viešai. 

Tęsdama pristatymą pasiūlė balsuoti „prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ jei nėra daugiau iškilusių 

klausimų ar pasiūlymų. Informavo, kad Bendrijos narių ir kitų asmenų prašymo priimti į bendriją, 

prašymo – pranešimo, naujos prašymo išbraukti iš narių ir asmens duomenų pateikimo sutikimo 

formos bus paviešintos Bendrijos Facebook socialiniame tinkle, internetinėje svetainėje ir/ar 

skelbimų lentose, o esant poreikiui bus pateikiamos Bendrijos nariams buveinėje susipažinimui. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta patvirtinti sodininkų bendrijos ,,Draugystė“ naujos redakcijos 

narių ir kitų asmenų prašymo priimti į bendriją, prašymo – pranešimo formas, ir naujas prašymo 

išbraukti iš narių ir asmens duomenų pateikimo sutikimo formas. 

 

34. SVARSTYTA: Dėl S/B „Draugystė“ teritorijoje žaliųjų atliekų tvarkymo ir 

surinkimo. 

Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius, susirinkusius supažindino su UAB 

,,Jonavos paslaugos“ teikiama paslauga - žaliųjų atliekų išvežimui, kuria pats naudojasi. Kiekvienam 

klientui užsakius šią paslaugą suteikiami specialūs maišai žolės kaupimui, o jai susikaupus atvyksta 

išsivežti. Paslauga užsakoma esant poreikiui iki antradienio 10:00 val. el. paštu: 

atliekos@jonavospaslaugos.lt. Paslaugos kaina susirinkimo dienai 4 Eur už išvežimą. Telefonas 

pasiteiravimui: (8 349) 64817. 

Ši įmonė taip pat vykdo didelių gabaritų atliekų (baldų, buitinės technikos), statybinių atliekų 

(išrūšiuotų ir nerūšiuotų) išnešimą ir išvežimą iš privačių namų, būtų, įmonių Jonavos mieste ir 

rajone. 

Šios paslaugos pristatomos ne atsitiktinai, kadangi prie Bendrijos teritorijoje esančių UAB 

,,Jonavos paslaugos“ konteinerių kaupiasi stambiagabartinės atliekos, kurių ankstesnį išvežimą 

koordinavo Bendrija. Nutraukus atliekų išvežimo sutartį bei pasirašius individualias sutartis su 

sodininkais, paslaugos administravimu turėtų užsiimti pats paslaugos tiekėjas. 

 

35. SVARSTYTA: Kiti einamieji klausimai. 

35.1.  Pranešėja, Bendrijos valdybos narė J. Ūmantienė, susirinkimo dalyvius supažindino su 

2 (dviem) Bendrijos valdybai pateiktais prašymais leisti išsipirkti bei prižiūrėti valstybinės žemės 

plotą ir/ar neprižiūrimą sklypą (galimai be šeimininko). 

Z. M. R.  prašymas išsipirkti bei prisijungti prie jai nuosavybės teise priklausančių sklypų 

(Riešutų g. 63 ir Riešutų g. 65, Jonava) besiribojantį sklypą teiktas 2023 m. lapkričio 30 d. 

Kaimyninio sklypo Riešutų g. 61, Jonava savininkas prisijungti minėtą sklypą nepageidauja ir 

pretenzijų neišreiškė. Kad galėtų įteisinti išsipirkimo ir prisijungimo procesą, ji turi gauti Bendrijos 

narių susirinkimo sutikimą balsuojant. 

M. K. kreipėsi 2022 m. lapkričio 04 d. su prašymu leisti išsipirkti bei prisijungti prie jam 

priklausančio sklypo Agrastų g. 16, Jonava esantį sklypą Agrastų g. 18, Jonava. Iki išsipirkimo bei 

mailto:atliekos@jonavospaslaugos.lt
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prisijungimo pasisiūlė sklypą prižiūrėti neatlygintinai. Kad galėtų įteisinti išsipirkimo ir prisijungimo 

procesą, jis turi gauti Bendrijos narių susirinkimo sutikimą balsuojant. 

Sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti ,,prieš“, ,,susilaikant“ arba 

,,už“ sutikimą Z. M. R.  išsipirkti bei prisijungti sklypą besiribojantį su jos sklypais (Riešutų g. 63 ir 

Riešutų g. 65, Jonava), jei nėra daugiau iškilusių klausimų ar pasiūlymų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta duoti sutikimą Z. M. R.  išsipirkti bei prisijungti sklypą 

besiribojantį su jos sklypais (Riešutų g. 63 ir Riešutų g. 65, Jonava). 

Tęsiant klausimo svarstymą sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė, pasiūlė balsuoti 

,,prieš“, ,,susilaikant“ arba ,,už“ sutikimą M. K. išsipirkti bei prisijungti sklypą Agrastų g. 18, Jonava 

besiribojantį su jo sklypu Agrastų g. 16, Jonava, iki prisijungimo leisti sklypą prižiūrėti, jei nėra 

daugiau iškilusių klausimų ar pasiūlymų. 

Kitų klausimų ar pasiūlymu nebuvo. 

BALSAVIMAS: ,,prieš“ – 0,  ,,susilaikė“ – 0, ,,už“ – 63. Pritarta vienbalsiai. 

NUTARTA: vienbalsiai nutarta duoti sutikimą M. K. išsipirkti bei prisijungti sklypą Agrastų 

g. 18, Jonava besiribojantį su jo sklypu Agrastų g. 16, Jonava. 

 

35.2. Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius papasakojo, kad domėjosi 

dėl Bendrijos vandens tiekimo vamzdyno atnaujinimo galimybių. Pirmiausia reikėtų sudaryti 

sodininkų sąrašą, pritariančių projekto parengimui ir įgyvendinimui. Susidarius daugumai norinčių 

pasikeisti laistymui skirto vandens tiekimo vamzdyną, reikėtų banke atidaryti atskirą sąskaitą į kurią 

būtų pervedamas Bendrijos narių susirinkimo metu patvirtintas kaupiamasis įnašas. Projektą galinti 

parengti įmonė informavo, kad 1 m vamzdyno parengimo kaina gali būti iki 3 eurų. Įvertinant 

Bendrijos teritoriją tai sudarytų apytiksliai iki 10000,00 (dešimt tūkstančių) eurų sumą. Už projekto 

parengimą vienam vartotojui gautųsi apie 28,00 (dvidešimt aštuonis) eurus. Leidimo darbams 

išdavimas, darbai ir medžiagos kainuotų apie 200000,00 (du šimtai tūkstančių) eurų. Vienam 

vartotojui apie 556,00 (penki šimtai penkiasdešimt šeši) eurai. Šį klausimą siūlau įtraukti į sekančio 

susirinkimo darbotvarkę pakartotiniam apsvarstymui, nes tikslią sąmatą galima sudaryti tik turit 

patvirtintą projektą. 

 

35.3. Pranešėjas, Bendrijos valdybos narys R. Jankauskas paprašė visų susirinkusių apžiūrėti 

su jų sklypais besiribojančius augalus ir gyvatvores, kurios neatitinka želdinių įstatymo reikalavimų 

bei apsigenėti ir/ar nupjauti. Prašymas neatsitiktinis, kadangi susiaurėja pravažiavimai, braižomos 

transporto priemonės, prastėja matomumas bei sudaromas šešėlis šalia esantiems sklypams, kuomet 

viršijamas leistinas augalų aukštis. Taipogi pasiūlė pasidaryti kadastrinius matavimus, kad būtų 

aiškios sklypo ribos ir ateityje nereikėtų spręsti klausimo kieno sklypas į kurią pusę išlindęs ar 

pasitraukęs. 

Tęsdamas pasisakymą informavo, kad visi Bendrijos teritorijoje esantys šunys turi būti laikomi, 

prižiūrimi, vedžiojami ir pan. vadovaujantis LR gyvūnų gerovės ir apsaugos įstatymo nuostatomis. 

Mūsų Bendrijos VTT taip pat numatyti gyvūnų auginimo laikymo ir kiti reikalavimai savininkams, į 

kuriuos siūlau atkreipti dėmesį: 

,,89. Auginamų ir laikomų gyvūnų savininkai privalo užtikrinti, kad jų gyvūnai netrikdytų 

viešosios rimties. Plačiau apie gyvūnų laikymą aprašoma XIV skyriuje; 

116.3.  gyvūnų savininkai privalo užtikrinti, kad jiems priklausantys gyvūnai nesužeistų 

žmonių ar kitų gyvūnų, nedarytų žalos kitų sklypų savininkų turtui bei neterštų kitų sklypų ir 

Bendrijos teritorijos; 

116.4. šunys Bendrijos teritorijoje negali būti palaidi, o pasivaikščiojimų metu šunys privalo 

būti su pavadėliu. Koviniai ir pavojingi šunys turi būti vedami su pavadėliu ir su antsnukiu; 

116.6. privačioje uždaroje teritorijoje šunys gali būti nepririšti, tačiau vartai į privačią teritoriją 

bet kuriuo paros metu turi būti užrakinti. Prie vartų turi būti pakabintas apie šunį įspėjantis, ne 

mažesnis nei 8 cm skersmens ženklas su užrašu ,,Palaidas šuo“;“ 
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Minėtus punktus paminėjo neatsitiktinai po Jonavos policijos komisariatui pateikto Bendrijos 

valdybos rašto dėl vieno iš narių kovinių šunų sudraskyto šunelio ir savininkę ištikusį šoką. Minėto 

nario šunys laksto nepririšti, be antsnukių. Pakrante vaikšto ne tik suaugę, bet ir vaikai, kurie bet kada 

gali būti taip pat užpulti. Užpuolimo atveju būtina nedelsiant kreiptis skubiuoju pagalbos telefonu 

112. Taip pat, jei pamatote bešeimininkį, valkataujantį šunį ar katę praneškite nurodytu telefonu. 

Pranešti turi tiesiogiai užpultas arba pastebėjęs asmuo. 

 

35.4. Pranešėjas, Bendrijos valdybos pirmininkas R. Patapavičius susirinkusius informavo, kad 

mūsų Bendrijos uždaroje socialinio tinklo Facebook grupėje pastebimi itin nemandagūs, įžeidžiantys 

ir necenzūriniai pasisakymai, kurie viešoje erdvėje netoleruotini. Todėl Bendrijos valdyba dar kartą 

prašo įvertinti šią pastabą, kadangi mes kaip grupės administratoriai pasiliekam sau teisę, tokius 

komentarus naikinti ir nebesuteikti galimybės komentuoti ateityje. 

Susirinkimo sekretorė, Bendrijos valdybos narė R. Sorakienė papildė pranešėjo pasisakymą, 

kad iš grupės tokių komentatorių neišmesime, kad galėtų matyti aktualius skelbimus, dokumentus ir 

informaciją, tačiau jis bus tiesiog ,,blokuojamas“, kad nebegalėtų rašinėti. Bendrijos valdyba tikrai 

neprisiims atsakomybės jei kils asmens orumo įžeidimo klausimai ar bus šaukimas į teismą. Niekas 

neturi teisės kitą žmogų menkint vadindamas ,,durniumi, kvailiu“ ar pan. 

 

 

Susirinkimas baigtas 2024 m. kovo 28 d., 19:45 val. 

 

 

Susirinkimo pirmininkas    Ramūnas Patapavičius 

 

Susirinkimo sekretorė   Renata Sorakienė  

 


